



Ref:PTA2325-23J

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學
2024-2026 學年家長校董選舉點票結果
HKBUAS Result for Election of 2024-2026 School Manager (Parent Representative)

家長校董選舉點票工作已於 11 月 29 日順利完成。當天由家長校董選舉委員會成員及老師代表進行點票，點票過程在選舉委員會主席周家柱先生監票下完成。選舉結果有待校董會通過確認，以下是點票的結果：

The counting of votes for School Managers (Parent Representatives) was successfully completed on November 29, 2024. The counting of votes was carried out by members of Election Committee of School Managers (Parent Representatives) and teacher representatives. The Chairperson of Election Mr Joe Chow were present to witness the counting. The election results are pending confirmation by the SMC, here are the results of the counting:

候選人 (Candidate)		得票數目 (No. of Votes)
P1 趙健邦先生 (4B 趙貝芮) 家長		小學部候選人 126 票
P2 羅欣皓先生 (1E 羅皓弘) 家長		小學部候選人 97 票
P3 黃嘉玲女士 (3D 鍾柏翹) 家長		小學部當選人 377 票
S1 黃家豪先生 (7A 黃匡逸) 家長		中學部當選人 (自動當選)



多謝 4 位候選人之參與，及恭喜兩位 2024-2026 年度之家長校董當選人。

如有查詢，請電郵家長教師會：info@hkbuaspta.org.hk（請註明學生姓名、班別及聯絡電話）。

Should you have any enquiries, please email to info@hkbuaspta.org.hk. (Please provide the student's name, class and parent's contact number.)

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學家長教師會
家長校董選舉委員會
2024 年 12 月 6 日